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I medfør af § 37, stk. 1, i forretningsorden for Inatsisartut fremsætter jeg følgende spørgsmål 

til Naalakkersuisut:  

Spørgsmål til Naalakkersuisut:  

1. Hvor mange jollefiskerer er der i den kystnære fiskeri?  

2. Hvordan er de fordelt (steder)? 

3. Hvorledes er sammensætningen af deres fangst? 

4. Hvor store mængder er biologernes anbefalinger? 

5. Hvor store er de ekstraordinærer mængder, der gives? 

6. Har man planer fra Naalakkersuisut om at flytte mængder fra det kystnære 

fiskeri til udenskærs eller lign.? 

  

Begrundelse:  

Der er i øjeblikket stort debat om jollefiskerne, hvor der i den forbindelse er nogle banker 

ikke alene er blevet betænkelige, men også besluttet at stoppe for alt udlån til jollefiskerne, 

og i den forbindelse søger jeg nyeste tal, som kan bruges i det videre arbejde incl. tal flere 

år tilbage i tiden. 

(Medlem af Inatsisartut, Jens NapãtôK´, Partii Naleraq)  

Spørgsmålet bedes besvaret indenfor 10 arbejdsdage 


